
   
 
 

 

Protokollsanteckning ärende 8. 

 

Vänsterpartiet föreslår en återställning av skattesatsen till 2012 års nivå för att värna välfärden och 

långsiktiga investeringar i kommunens medborgare. Vi ser att det behövs resurser för att kunna höja 

kvaliteten inom skolan och för att klara av ett ökat antal äldre medborgare. Vi blir fler i vår kommun 

och vi blir äldre. Det finns också stora behov inom individ och familjeomsorgen.  

Vi har under lång tid haft ett borgerligt styre med prioriteringar som skiljer sig från de vi har och vi 

förstår att det kan ta tid att lägga om ekonomin så att vi får en förebyggande och god välfärd för alla. 

Den, av det nuvarande styret, lagda budgeten klarar nätt och jämt av att upprätthålla den kvalitet vi 

har idag. Det ligger t ex fortfarande kvar besparingskrav i skolans verksamhetsplan. Vi vill se en 

starkare satsning på att ge alla våra medborgare goda förutsättningar till ett gott liv. En återställning 

till den skattesats vi hade för fyra år sedan ger oss ca 40 miljoner kronor till. Det är inte mycket, men 

vi står åtminstone något mer rustade för att möta de behov som kommunens medborgare har. 

SKL, Sveriges kommuner och landsting, varnar för behov av mycket stora skattehöjningar de 

närmaste fem åren och flera stora kommuner väljer att justera skattesatserna redan 2016 för att bl a 

kunna anställa fler behöriga lärare. Exempel är Stockholm, Uppsala och Örebro. 
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